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Doel
• Kennisvermeerdering
• In gesprek over wat we nu doen
• Kaders voor de toekomst
• Hoe om te gaan met burgerparticipatie

Organisatie: burgerparticipatie was lastig om
Invulling aan te geven



Opzet van de conferentie

Organisatie: 
- Behoefte manifesteerde zich vooral 

op kennisvermeerdering
- Het interactieve deel is wisselend 

van de grond gekomen
- Efficiënt om in 1 middag vijf 

onderwerpen aan de orde kunnen 
hebben

- Wel veel ineens en kunnen alle 
fractie wel aan alle onderwerpen 
deelnemen

- De organisatie vindt het heel 
prettig om op deze wijze met de 
raad in gesprek te zijn. 

- Spreiding over de deelsessies was 
onevenwichtig



    Warmteplan

• Spreker Overmorgen: Tomas Mathijsen

Organisatie: 
- Had veel belangstelling
- Wordt in de toekomst het meest concreet
- De meeste vragen bij gesteld
- Interactie kwam goed tot stand
- Opmerkingen worden meegenomen bij het proces Warmteplan



Duurzaam ondernemen en circulaire 
economie

• Evert-Jan de Kort – STEC-groep
• Stichting Kiemt – innovatief ondernemersklimaat – versnelling 

energietransitie

Organisatie:
- Twee sprekers was te veel
- Kiemt kwam niet tegemoet aan doelstelling werkconferentie
- Het lastigste onderwerp op tot concrete acties te komen
- Resultaten worden meegenomen bij reguliere processen,  in huidige economisch beleid – geen apart 

beleidsdocument



Voedsel
- van boerderij tot bord -

• Spreker Jan Willem van der Schans, WUR

Organisatie: 
- Spreker kwam tot goede interactie
- Actieve externe deelnemers
- Onderwerp is vooral praktisch van aard en minder beleidsmatig
- Resultaten worden meegenomen bij actualisering routekaart



Landschap en biodiversiteit

• Derk-Jan Stobbelaar, lector duurzaamheid en landschap (Van Hal 
Larenstein)

Organisatie:
- Presentatie was te lang
- Interactie kwam in de knel
- Weinig aanknopingspunten voor vervolg
- Er is wel een excursie uit voort gekomen
- Resultaten worden meegenomen bij IBOR, LOP, actualisering routekaart



Duurzame mobiliteit

• Spreker Anne Koot, procesmanager Goudappel Coffeng

Organisatie:
- Goede inhoudelijke bijdrage
- Onderwerp om de komende tijd meer mee te doen ook met ook op ontwikkeling beleidsplan
- Veel ideeën aangeleverd, maar nog wel wat eenzijdig op stimuleren fietsen gericht
- Resultaten worden meegenomen in op te stellen beleidskader Mobiliteit (speerpunt) en de actualisering 

van de routekaart duurzaamheid



Timetable
Organisatie:
- Tijd is altijd te kort
- Middag en begin avond is wel maximaal haalbare met oog op deelname
- Wel evenwicht in de programmaonderdelen
- Plenaire deel ter afsluiting leverde ook nog veel op
- Moderator zorgde voor goede structuur
- Afwisseling in programma was goed om de energie erin te houden



Andere punten om bij stil te staan
• Wijze van verslaglegging
• Moderator
• Opkomst:  20 raadsleden – verhouding raadsleden/externen
• Locatie
• Afronding motie, terugkoppeling werkgroep aan de gemeenteraad


